



---

### 700- فئة من شعب جنوب أفريقيا الناطقة بلغة الباتو

#### Kaffirs

---

يطلق المصطلح على أسهم تعدين الذهب في جنوب أفريقيا، والتي يتم تداولها في "بورصة أسهم لندن".

South African gold mining shares that trade on the London Stock Exchange.

---

### 701- شكل تنظيمي متفرد في اليابان يجمع الوحدات التنظيمية داخل وبين الشركات

#### Keiretsu

---

شبكة من الشركات اليابانية منظمة حول بنك أساسي.

A network of Japanese companies organized around a major bank.

---

### 702- سوق الرصيف (أخذ المصطلح من الأسواق التي كانت تقام قديماً في الشارع)

#### Kerb market

---

سوق غير رسمي تباع فيه الأوراق المالية وتشتري - بمعنى - عندما تكون بورصة الأسهم الرسمية مغلقة.

An unofficial market in which securities are bought and sold, e.g. when the official stock exchange is closed.

---

703- التأمين على الرجل (أو السيدة) الأساسي (عضو الإدارة العليا)

Key man (or woman) insurance

---

وثيقة تأمين على الحياة تشتريها الشركة كتأمين على حياة عضو الإدارة العليا التنفيذي. تكون الشركة هي المستفيدة في حالة وفاة ذلك العضو.

A life insurance policy purchased by a company to insure the life of a key executive. The company is the beneficiary in case of the executive's death.

---

Keynesianism

704- مذهب كينز الاقتصادي

---

الاعتقاد بأن تدخل الحكومة في الاقتصاد يكون أحياناً ضرورياً حيث نظام السوق لا يؤدي بالضرورة إلى التوظيف الكامل.

The belief that government intervention in the economy is sometimes necessary as the market system does not automatically lead to full employment

---

Kicker

705- عامل ترويج إضافي

---

سمة إضافية للالتزام بالدين التي تزيد من إمكانية تسويقه وجاذبيته إلى المستثمرين.

An additional feature of a debt obligation that increases its marketability and attractiveness to investors.

---

Killer bees

706- النحل القاتل

---

أولئك الذين يساعدون الشركة على تفادي عطاء هيمنة الإدارة الجديدة، يكونون عادة مصرفيين للاستثمار يصممون استراتيجيات لجعل الشركة المستهدفة أقل جاذبية وأكثر صعوبة في تملكها.

Those who aid a company in fending off a takeover bid, usually investment bankers who devise strategies to make the target less attractive or more difficult to acquire.

---

Kiting

707- تحايل على تواريخ صرف الشيكات

---

يستخدم في العمليات المصرفية ليشير إلى ممارسة إيداع وسحب الشيكات في بنكين أو أكثر وأخذ ميزة من الوقت الذي يأخذه البنك الثاني لتحصيل الأموال من البنك الأول.

Used in of banking to refer to the practice of depositing and drawing checks at two or more banks and taking advantage of the time it takes for the second bank to collect funds from the first bank.

يشير أيضاً إلى الزيادة غير القانونية للقيمة الاسمية للشيك بتغيير أرقامه.

Also refers to illegally increasing the face value of a check by changing the numbers on the check.

في سياق الأوراق المالية، يشير إلى التلاعب والتضخم في أسعار الأسهم.

In the context of securities, refers to the manipulation and inflation of stock prices.

---

Know your customer

708- اعرف عميلك

---

أساس أخلاقي لدى سمسرة الأوراق المالية بأن المستشار الأمين الذي يوصي العميل بشراء أو بيع أية ورقة مالية، يجب أن يعتقد بأن التوصية ملائمة للعميل، مع الأخذ في الاعتبار موقف العميل المالي.

An ethical foundation of securities brokers that an adviser who recommends the purchase or sale of any security to a customer, must believe that the recommendation is suitable for the customer, given the customer's financial situation.